
Beretning gymnastik 

Gymnastikafdelingen i Kværndrup IF har haft et begivenhedsrigt år.  
Vi sluttede sæsonen 23/24 af med en god og godt besøgt gymnastik opvisning.  
Vi har haft fornøjelsen af at byde mange nye instruktører, hjælpeinstruktører og spire træner velkommen, 
hvilket vi er meget glade for og håber at mange har lyst til at tage en sæson mere.  
 
Vi startede så småt sæsonen med en ryste sammen dag, sidst i august.  
Vi mødes på tennisbanerne med de andre udvalg og frivillige fra foreningen, til en lektion i tennis. Vi 
sluttede af med pølser, kage og snak på tværs.  
 
I maj blev der indkøbt en ny trampolin til de større børn. Den er virkelig god og giver noget teknik der kan 
gøre det sjover at springe.  
 
I løbet af året har vi også deltaget i flere arrangementer, herunder hop og hyg, som vi synes var en succes. 
Vi har fået mange tilbagemeldinger på at det var godt.  
Vi var også med i uge 42 da der var aktivitet i hallen.  
I forbindelse med kværndrupugen var vi oppe og lege med børnene fra børnehaver, vuggestuen og 
dagplejerne. Sidste år prøvede vi at invitere de større børn til om eftermiddagen. Det var godt besøgt og vi 
prøve igen i år.  
 
Denne sæson lakker mod enden og vi ser frem til endnu en god opvisning og afslutning på sæsonen.  
 
Vi mangler fortsat medlemmer til gymnastikudvalget. I år har opgaverne været varetaget af Mette og 
Jeannet. Vi håber meget på et fuld udvalg næste sæson.  
 
Vi ser frem til det kommende år med nye mål og ambitioner. Vi vil fortsætte med at udvikle os, så 
Kværndrup IF forbliver et sted, hvor alle kan dyrke sport og skabe gode minder sammen. 
 
 
Mette Bruun.  
Gymnastikafdelingen 
 


